
Programkomiteen 2012/13. 
 
Møte nr 1.  22.05.2012. 
 
Sted: Platåveien 12B. 
 
Tilstede: Torstein Sagen, Tor Tingbø, Jon Petter Helgestad, Håkon Fæste og Magne Aven. 
Meldt avbud: Amund Rudlang. 
Ikke meldt avbud: Arne Johan Bu og Svein Otto Schjerven.  
 
Før møte startet, fikk vi omvisning i Anfrid og Torstein sitt nye hus. En fin planløsning på en fantastisk 
tomt. 
 
Følgende saker blei diskutert og konkludert: 
 
  1  Liste over forslag på nye medlemmer. 

Før vi går aktivt ut for å få flere forslag på listen, bør vi få avklart hvem som er aktuelle av de 
som er på listen. 

 
  2  Distriktsprogram. 
    Vi foreslår at vi er med på Ryla og forbereder Ungdommsutveksling. 
 
  3  Kontingent og vinlotteri. 

 Vi sløyfer å betale kr. 20,‐ på hvert møte og øker isteden kontigenten til kr. 1400,‐. Alle som 
møter opp på møte er med på kveldens loddtrekning. 

 
  4.  Møtetidspunkt. 
    Alle var fornøyd med den nye møtetiden. 
 
  5.  Sosialt etter ordinær møtetid. 

 Presidenten oppfordrer medlemmene til å være noen minutter etter møtetid for sosialt 
samvær. 
 

  6.  Møteprogram. 
    Møter utenfor det faste møtelokale bør ikke være flere en ett før jul og et etter jul. I tillegg  
    kommer båttur og forskjellige arrangementer på Ødegårdbua. 

 En blanding av eksterne foredrag og foredrag av egne medlemmer bør vi fortsette med. Av 
eksterne foredragsholdere kan vi også se etter lokale krefter. 

 
  7.  Internasjonale prosjekter. 
    Vi konsentrerer oss om Nsimbi Education Center. 
 
  8.  Oppdatering om TRF. 
    Torstein undersøker med distriktet om de har en som kan foredra om dette emne. 
 
  9.  Eksterne foredragsholdere. 
    Programkomiteen skal skaffe foredragsholdere til 21/8 og 2/10.  

 Til den 21/8 undersøker Jon Petter med formann i Vestfold Bondelag, Hans Edvard Torp. Til 
den 2/10 undersøker Torstein med Frode Ekeli om en som kan foredra om den økonomiske 
situasjonen. 

      



  10. Program for 1. halvår 
    Torstein hadde utarbeidet en skisse, som alle synes var meget bra.  
 
Kl. 22:00 rundet vi av etter et meget hyggelig møte, og takket vertinne Anfrid for deilig bevertning. 
 
 
Referent 
Magne Aven   
 

 
 
 

 
 
 
 


